
Bestyrelsesmøde Buskparken 

16 Juni 2022 

 
Svend, Otto, Bernt, Henrik, Freddy og Erik deltog 

 
Parkvandring. 

Under parkvandringen fandt vi 3 æbletræer der var gået ud og vi 
valgte at de bare fjernes. 

Brandvej ved slåenvej er blevet vedligeholdt og det ser fint ud. 
 

Har fået en henvendelse om at efter den nye vej (Tyttebærvej) er 
blevet åbnet, kører der mange biler (og meget stærkt) på 

Brombærvej strækket. Vi vil undersøge om det er muligt at få 
lavet et vejbump på strækket. 

 
Vi skal ud med de sidste rykkere til husstande der ikke har betalt 

deres kontingent. 
 

 


